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Motie: Gebiedsontwikkeling IJsselhallen mogelijkheid Evenementenhal openhouden 

Geconstateerd hebbende dat: 

In het plan van aanpak als hard uitgangspunt is opgenomen dat er geen 
evenementenhal in het gebied IJsselhallen komt. 
Er nog geen alternatieve locaties voor een evenementenhal zijn voorgelegd 
aan de gemeenteraad. 

Van mening dat: 

Het niet juist is locaties hard uit te sluiten als er nog geen alternatieven zijn 
voorgelegd. 
Het harde uitgangspunt 'geen evenementenhal' dus uit het Plan van Aanpak 
gehaald zou moeten worden. 
Het niet zeker is dat een andere locatie geschikt is voor een grote 
evenementenhal. 
Er wellicht een mix aan functies inclusief hal in het onderzoeksgebied kan 
komen. 

Draagt het college op: 

In de uit te werken scenario's ook een optie met een evenementenhal binnen 
het onderzoeksgebied uit te werken. 
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